
 
 

 
 

 

 

Protokół Nr XXXV/2017 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 27.04.2017 r. 

 
 
 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  
      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 
      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 
 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1510 udział wzięło 15 radnych na ogólny  
      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 
-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 
-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy - Pani Barbara Dąbrowa, 

-    Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy – Pani Anna Kowalska,  
-    Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy – Pani Elżbieta Szymusik, 
-    Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa – Pan Zbigniew Luks, 

      -    sołtysi i inne goście. 
      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  
      3. Interpelacje i zapytania radnych. 
      4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2016 rok. 

      5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok. 
      6. Sprawozdanie z realizacji „ Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

          pozarządowymi w roku 2016”. 
      7. Informacja dotycząca wyników konsultacji społecznych w sprawie zmiany granic Gminy  
          Pilica. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
          a) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie połączenia instytucji kultury:  

              Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy z inną instytucją kultury –Wiejskim  
              Domem Kultury w Przychodach, 
           b) rozpatrzenia skargi,  

           c) zmian w budżecie gminy na 2017 rok,                              
           d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026. 

       9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
     10. Wolne wnioski. 
     11. Zamknięcie obrad sesji.   

 
      Ad 1. 

     Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 
      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  
      prawomocność obrad. 

      Następnie Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek przebiegu sesji – zgodny z porządkiem  
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      zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad.  
      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 

      - uchylenia uchwały Nr XXXIV/247/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 
         2017 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

         rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, 

      - uchylenia uchwały Nr XXXIV/248/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca  
         2017 r. w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym  

         do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica,  
      - poparcia apelu Rady Powiatu w Myszkowie dotyczącego wygospodarowania środków 

         finansowych przez NFZ na funkcjonowanie oddziału kardiologii Polsko-Amerykańskich  
         Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie. 
      Poinformował, że przyczyny, dla których wnioskuje o wprowadzenie projektów uchwał, 

      dotyczących uchylenia uchwały Nr XXXIV/247/2017 oraz uchwały Nr XXXIV/248/2017  
      przedstawi Pani Dyrektor ZEAS przy ich omawianiu, natomiast projekt uchwały w sprawie 

      poparcia apelu Rady Powiatu w Myszkowie, dotyczącego wygospodarowania środków 
      finansowych przez NFZ na funkcjonowanie oddziału kardiologii Polsko-Amerykańskich  
      Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie proponuje wprowadzić do obrad  

      sesji z inicjatywy radnego oraz w związku z pismem Pani Wicestarosty Powiatu  
      Myszkowskiego. 

      Pan Burmistrz zapoznał zebranych z pismem Pani Wicestarosty, którego kserokopia stanowi  
      załącznik do niniejszego protokołu. 
      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana Burmistrza. 
      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

      Nr XXXIV/247/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie  
      określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego  
      do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych został przyjęty  

      jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 
      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

      Nr XXXIV/248/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie  
      określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych  
      szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica został przyjęty jednogłośnie  

      -15 radnych głosowało za. 
      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie poparcia apelu Rady 

      Powiatu w Myszkowie dotyczącego wygospodarowania środków finansowych przez NFZ  
      na funkcjonowanie oddziału kardiologii Polsko-Amerykańskich Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu  
      Powiatowym w Myszkowie został przyjęty jednogłośnie -15 radnych głosowało za. 

      Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco: 
      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  
      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2016 rok. 
      5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok. 
      6. Sprawozdanie z realizacji „ Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

          pozarządowymi w roku 2016”. 
      7. Informacja dotycząca wyników konsultacji społecznych w sprawie zmiany granic Gminy  

          Pilica. 
      8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
          a) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie połączenia instytucji kultury:  

              Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy z inną instytucją kultury –Wiejskim  
              Domem Kultury w Przychodach, 
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           b) rozpatrzenia skargi,  
           c) zmian w budżecie gminy na 2017 rok,                              

           d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026, 
           e) uchylenia uchwały Nr XXXIV/247/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 

               2017 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
               rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, 

           f) uchylenia uchwały Nr XXXIV/248/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca  

               2017 r. w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym  
               do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica,  

           g) poparcia apelu Rady Powiatu w Myszkowie dotyczącego wygospodarowania środków 
               finansowych przez NFZ na funkcjonowanie oddziału kardiologii Polsko-Amerykańskich  
               Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie. 

       9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
     10. Wolne wnioski. 

     11. Zamknięcie obrad sesji.   
 
      Ad 2. 

         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  
    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XXXIV/2017 z dnia 24.03.2017 r.), który był wyłożony  

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.  

      Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za).  
               

      Ad 3. 
           Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 
      Pan Andrzej Grabowski zwrócił się z prośbą, aby gmina przystąpiła do programu, który umożliwi 

      mieszkańcom otrzymanie dofinansowania na wymianę źródła ciepła na piece ekologiczne,  
      ze względu na duże zainteresowanie mieszkańców. Nadmienił, że wyczytał, iż ruszają programy 

      w zakresie dofinansowania wymiany źródła ciepła. 
      Poza tym Pan Andrzej Grabowski podjął następujące sprawy: 
       - lampa przy ul.Mickiewicza w Pilicy na wysokości spółdzielni „Mlekovita” nadal nie świeci 

         - tj. od czasu, gdy spółdzielnia wyłączyła lampę, 
       - postawić przewróconą tablicę informacyjną z mapą gminy i wytyczonymi ścieżkami  

         rowerowymi przy punkcie postojowym tras rowerowych,  
       - w przystanku komunikacyjnym w Pilicy koło stawu ławka jest zniszczona i cieknie z dachu, 
       - droga w Pilicy za drugim stawem w kierunku Wilczych Dołów jest nieprzejezdna z uwagi  

          na dziury w nawierzchni,  
       - zachowanie Pana … , który coraz częściej zaczepia kobiety, staje się niebezpieczne, a ponieważ  

          z wyjaśnień Pani Kierownik OPS wynika, że OPS „ma związane ręce”, należy problem zgłosić  
      Policji. 
      Pan Kazimierz Grzesiak zgłosił potrzebę odwodnienia skrzyżowania drogi wojewódzkiej z drogą  

      powiatową w miejscowości Dzwono-Sierbowice. Nadmienił, że wystarczy zamontować kilka 
      korytek ściekowych, które odprowadziłyby wodę do rowu.   

      Pan Marcin Omyła zwrócił uwagę, że rów przy drodze w Kleszczowie koło posesji nr 7 jest  
      za płytki i za krótki, nie łączy się z rowem melioracyjnym. Ponadto zgłosił, że przy drodze  
      powiatowej na odcinku w Cisowie nie wykonano rowu i droga ulega niszczeniu.   

      Pani Agata Adamczyk zwróciła się z prośbą o pogłębienie rowów w Wierbce przy boisku  
      sportowym, od strony zachodniej, wzdłuż drogi do cmentarza i założenie dren. Nadmieniła,  

      że boisko to pełni również rolę lądowiska dla helikopterów pogotowia ratunkowego. Poprosiła 
      też o położenie sztucznej nawierzchni na drugim boisku sportowym w Wierbce.  



 

 

 

4 

 
 
      Pani Lucyna Borówka zgłosiła potrzebę naprawy drogi do Podleśnej i drogi przez Podleśną.  

      Pan Łukasz Kudra zwrócił się z prośbą o podjęcie działań celem naprawy drogi w Sierbowicach  
      za Kapliczką i posprzątania rowów przy drodze na odcinku Sierbowice – Dzwono-Sierbowice. 

      Pan Tomasz Karpała poprosił o interwencję celem naprawy ogrodzenia posesji nr 1  
      przy ul.Piłsudskiego w Pilicy, które zostało uszkodzone podczas zrywania nawierzchni drogi przy  
      przebudowie drogi powiatowej na odcinku Pilica – Dobra. 

Zapytał na jakim etapie załatwiania jest sprawa zamontowania lustra w Pilicy przy skrzyżowaniu  
      ul.Krakowskiej z ul. Ogrodową. Przypomniał, że skrzynki energetyczne zamontowane  

      na chodniku wzdłuż ul.Krakowskiej znacznie utrudniły widoczność przy wyjeździe  
      z ul.Ogrodowej.  
      Następnie, nawiązawszy do przewróconego przez wiatr drzewa obok boiska sportowego  

      w Pilicy, zapytał czy prowadzony jest przegląd stanu drzew przy boisku i przy drodze  
      do cmentarza, żeby nie doszło do nieszczęścia.    

      Pan Tomasz Karpała podjął też zgłaszaną wcześniej sprawę, zamontowania stojaków na rowery  
      w rynku w Pilicy. Powiedział, że rowery opierane są o budynek Ratusza, co powoduje niszczenie  
      elewacji.          

      Pan Wojciech Gamrot zapytał czy sprawdzony został w ramach gwarancji stan dróg na terenie  
      poscaleniowym w Sławniowie. Zgłosił, że namuł nagromadzony na odcinku drogi, stanowiącym 

      dojazd do posesji nr 162 i 164 przy ul.Długiej nie został jeszcze zebrany. 
      Pani Barbara Przybylik - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy zwróciła się z prośbą o podjęcie 
      działań celem wykonania remontu drogi powiatowej w Kidowie na odcinku od Caritasu  

      w kierunku ul.Granicznej.  
      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 
      Ad 4. 
           Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Elżbietę Szymusik - Kierownika Ośrodka Pomocy  

      Społecznej w Pilicy o złożenie sprawozdania z działalności Ośrodka za 2016 rok. 
      Pani Kierownik wyjaśniła, że ustawa o pomocy społecznej zobowiązuje Kierownika ośrodka  

      pomocy społecznej do składania radzie gminy corocznego sprawozdania z działalności ośrodka,  
      jak również ustawa ta zobowiązuje organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego  
      do przedstawienia radzie gminy co roku oceny zasobów pomocy społecznej w terminie do dnia  

      30 kwietnia.  
      Nadmieniła, że zarówno sprawozdanie z działalności Ośrodka jak i ocena zasobów pomocy  

      społecznej za 2016 rok zamieszczone zostaną na stronie internetowej OPS.   
      Następnie Pani Kierownik przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy  
      Społecznej za 2016 rok, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  
      Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2016 rok zostało przyjęte. 

       
      Ad 5. 
           Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

      w celu przedstawienia oceny zasobów pomocy społecznej za 2016 r.  
      Przedstawiona przez Panią Kierownik ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 r. stanowi  

      załącznik do niniejszego protokołu. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  
      Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 r. została przyjęta. 

 
      Ad 6. 

          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie sprawozdania z realizacji  
      „ Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi w roku 2016”. 
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      Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi  

      w roku 2016”– przedstawiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy wg sprawozdania załączonego  
      do niniejszego protokołu. Nadmieniła, że Program współpracy Gminy z organizacjami  

      pozarządowymi na rok 2016 r. został przyjęty Uchwałą Nr XIII/85/2015 z dnia  
      29 października 2015 r. i zmieniony Uchwałą Nr XVIII/123/21016 z dnia 28 stycznia 2016 r.  
      Pani Sekretarz zaznaczyła, że przyjęcie Programu zostało poprzedzone konsultacjami  

      społecznymi, w trakcie których nie wpłynęły żadne uwagi. Zwróciła uwagę, że w Programie  
      zostały wskazane zadania, których realizacji została powierzona sektorowi pozarządowemu  

      do realizacji w drodze dofinansowania. Zaznaczyła, że oferty złożyły trzy organizacje, które  
      spełniły kryteria i otrzymały dotacje.       
      Pani Sekretarz podkreśliła też, że środki przekazane organizacjom na realizację zadania  

      publicznego zostały wykorzystane w całości, zgodnie z umowami i kalkulacją kosztów  
      określonych w ofertach. 

      Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji „ Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  
      pozarządowymi w roku 2016” - bez pytań i uwag.  
 

      Ad 7. 
          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie informacji o wynikach konsultacji  

      społecznych w sprawie zmiany granic Gminy Pilica. 
      Informację w przedmiotowej sprawie przedstawiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy. Z informacji  
      tej wynika, że w konsultacjach udział wzięło 41 mieszkańców i wszyscy wypowiedzieli się  

      za zmianą granic Gminy Pilica poprzez włączenie do terenu Gminy Pilica działek położonych  
      na terenie Gminy Ogrodzieniec obręb Giebło o łącznej pow. ok. 16 ha. 

      Przedstawiona przez Panią Sekretarz informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
      Pani Sekretarz przypomniała, że w zeszłym roku Gmina Ogrodzieniec wystąpiła z wnioskiem  
      o przyłączenie 12 ha nieruchomości położonych w Gminie Pilica obręb Biskupice do obrębu  

      Gulzów, który to wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez Wojewodę. 
      Następnie Pani Sekretarz przedstawiła dalszą procedurę, jaka będzie prowadzona w celu  

      przyłączenia do Gminy Pilica gruntów położonych w Gminie Ogrodzieniec - kolejnym krokiem  
      będzie wystąpienie do Gminy Ogrodzieniec o przysłanie uchwały Rady Miejskiej  
      o przeprowadzonych konsultacjach wraz w opinią Rady.  

 
      Ad 8a. 

         Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały 
      w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie połączenia instytucji kultury:  
      Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy z inną instytucją kultury –Wiejskim Domem 

      Kultury w Przychodach.  
      Projekt uchwały omówiła Pani Anna Kowalska – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki  

      Publicznej w Pilicy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. Wyjaśniła,  
      że 30 grudnia 2013 r. Rada Gminy podjęła uchwałę o połączeniu Biblioteki w Pilicy z Wiejskim  
      Domem Kultury w Przychodach. Poinformowała, że ww. instytucje zostały połączone, ponieważ 

      przepisy prawne, które weszły w życie w 2012 roku umożliwiły łączenie bibliotek publicznych  
      z innymi instytucjami kultury, jak również wygasł 5 letni okres trwałości projektu, w ramach  

      którego powstał Wiejski Dom Kultury w Przychodach. Pani Dyrektor poinformowała też, 
      że w 2014 roku do przedmiotowej uchwały, zostały wprowadzone zmiany, w związku  
      z uwagami nadzoru prawnego, a ponieważ uchwała ta jest aktem prawa miejscowego i zostały  

      wprowadzone do niej zmiany, wymaga ogłoszenia tekstu jednolitego. 
      Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

      uchwały w sprawie połączenia instytucji kultury: Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej  
      w Pilicy z inną instytucją kultury –Wiejskim Domem Kultury w Przychodach. 
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      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  
      to Uchwała Nr XXXV/257/2017. 

     
      Ad 8b. 
           Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy rozpatrzenia skargi z dnia 20.03.2017 r., złożonej  

      przez Pana … na działalność Burmistrza w zakresie braku skutecznych działań w sprawie  
      związanej z budową zbiornika retencyjno-odparowującego na działce skarżącego, celem  

      zaprzestania zalewania jego nieruchomości.  
      Skarga wpłynęła do tut. Urzędu 31.03.2017 r., a została przekazana przez Wojewodę Śląskiego.   
      Pan Burmistrz poinformował o podjętych działaniach w sprawie zalewania nieruchomości Pana  

      … , po zgłoszeniu sprawy przez Pana … w październiku 2014 r.       
      Szczegółowych wyjaśnień udzielił Pan Zbigniew Luks - Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia  

      Komunalnego i Rolnictwa.  
      Pani Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 20.04.2017 r.  
      rozpatrzyła przedmiotową skargę. 

      Komisja Rewizyjna wypracowała stanowisko:  
      Skarga Pana … dotyczyła bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Pilica w zakresie zalewania  

      nieruchomości Pana … i budowy zbiornika retencyjnego w Dzwonowicach celem zaprzestania  
      zalewania jego nieruchomości.  
      Zgodnie z dokumentacją zgromadzoną w przedmiotowej sprawie pismem z dnia 13.10.2014 r. 

      Pan … zwrócił się do organu z żądaniem rozwiązania problemu zalewania jego działki przez      
      wody z drogi wojewódzkiej nr 794. W tym zakresie Gmina rozpoczęła czynności i skierowała  

      do ZDW pismo z dnia 06.11.2014 r. z prośbą o budowę zbiornika analogicznie jak na odcinku  
      środkowym drogi (naprzeciw remizy). Pismem z dnia 02.12.2014 r. ZDW wskazało, że zalewanie  
      posesji Pana … następuje w większej ilości z terenu pól niż z drogi. 

      W dniu 4. 01.2015 r. Gmina zleciła tzw. obliczenia zlewni, z których wynika, iż: 
- pow. zlewni wynosi – 6 ha, 

- teren obejmuje 2 drogi i pola, 
       - wielkość wymaganego zbiornika wynosi - 800 m3. 
      Dnia 17.03.2015 r. Gmina zwróciła się do ZDW z propozycją wspólnej inwestycji po 50%     

      kosztów zadania wybudowania zbiornika. W międzyczasie, w dniu 04.04.2015 r. ZDW zwróciło  
      się o przesłanie wyników obliczeń. Dnia 02.06.2015 r. odbyła się wizja w terenie przedstawicieli  

      ZDW. ZDW po analizie dowodów i obliczeń odmawia wspólnego finansowania w proponowanym  
      udziale, gdyż tylko 15 – 20% wody pochodzi z drogi wojewódzkiej, a reszta z pól i drogi  
      powiatowej. Dnia 15.12.2015 r. Gmina wystąpiła do Starosty z propozycją zawarcia trójstronnego  

      porozumienia. Jednakże w dniu 07.01.2016 r. Zarząd Dróg Powiatowych odmawia udziału  
      w kosztach budowy zbiornika. 

      Pismem z dnia 15.01.2016 r. Gmina skierowała do Pana … wezwanie w celu przeprowadzenia  
      negocjacji. W dniu 01.02.2016 r. odbyło się spotkanie (czego potwierdzeniem notatka służbowa  
      sporządzona przez Pana Krzysztofa Przybylika i Pana Stefana Sajdaka reprezentujących Urząd  

      Miasta i Gminy Pilica) na okoliczność wyrażenia zgody przez … na podział nieruchomości której  
      jest właścicielem, wycenę, sporządzenie protokołu rokowań i wykup nieruchomości  

      przeznaczonych pod zbiornik. Jednocześnie Państwo … i …  wyrazili ustnie zgodę na tożsamą  
      procedurę. 
      W dniu 09.02.2016 r. zawiadomiono o wszczęciu postępowania podziałowego Państwa … 

      oraz … (Znak sprawy: IiR.6831.2.2016, IiR6831.12.2016.). 
      W dniu 01.04.2016r. skierowano pismo do Urzędu Miasta i Gminy w Pilicy od Państwa …    

      oficjalnie wyrażających zgodę na podział ich nieruchomości i wykup z przeznaczeniem pod     
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      zbiornik (Znak sprawy IiR.6823.1.2016). Pismem Geodety uprawnionego … z dnia 24.05.2016 r.  

      zawiadomiono o czynnościach wyznaczenia punktów granicznych na gruncie w dniu 08.06.2016 r.  
      ( przyjęcie granic nieruchomości do podziału). 

      W dniu 29.07.2016r. Burmistrz Miasta i Gminy Pilica wydał decyzję nr IiR.6831.2.2016 oraz 
      IiR.6831.12.2016 zatwierdzające podział nieruchomości przeznaczone pod zbiornik. Decyzja   
      nr IiR.6831.2.2016 dotycząca podziału nieruchomości Pana … w dniu 17.08.2016 r. stała się  

      ostateczna. 
      Jednocześnie w dniu 05.10.2016r. wpłynęło zawiadomienie od geodety Zenona Szlachty   

      o czynnościach wyznaczenia nowych i utrwalenia znaków granicznych, które miały odbyć się  
      w dniu 13.10.2016r. Dnia 13.10.2016r. zostało dokonane utrwalenie na gruncie nowych  
      punktów granicznych znakami granicznymi. 

      Pismami nr IiR.6831.2.2016 z dnia 23.12.2016r. wysłano do Państwa … i Pana … 
      informujące o zakończeniu procedury podziałowej przedmiotowych nieruchomości oraz  

      o dalszych pracach zaplanowanych na rok 2017r. Jednocześnie zabezpieczono środki  
      w budżecie na wycenę i wykup nieruchomości pod zbiornik.  
      W dniu 12.01.2017r. wpłynęło do tut. Urzędu zawiadomienie od Państwa … o wycofaniu    

      zgody na wykup przez Gminę nieruchomości pod budowę zbiornika. W związku z tym,   
      z Państwem … prowadzono rozmowy telefoniczne z prośbą o wyrażenie zgody na wykup 

      gruntu pod zbiornik. Rozmowy te prowadzone były przez Pana Kamila Grudzińskiego oraz  
      Pana Stefana Sajdaka. 
      W dniu 30.01.2017r. wpłynęło od Pana … pismo z prośbą o wykup nieruchomości pod budowę  

      zbiornika, w którym podał termin 14 dni na udzielenie informacji. W tym zakresie Pan …  
      poinformowany został przez Urząd o planowanych pracach na rok 2017 już pismem  

      z dnia 23.12.2016 r.  
      W dniu 10.03.2017r. odbyło się spotkanie z Panem … z Sekretarz Miasta i Gminy Pilica  
      z udziałem Pana Kamila Grudzińskiego. Na spotkaniu poinformowano Pana … 

      o wycofaniu zgody przez Państwa … na wykup ich nieruchomości pod budowę zbiornika oraz  
      udzielono informacji o wysłaniu pisma przez Urząd Gminy o ponowne wyrażenie zgody przez  

      Państwo … . 
      W dniu 31.03.2017r. do Gminy wpłynęła skarga przysłana od Wojewody Śląskiego złożona  
      przez Pana … na Burmistrza Miasta i Gminy Pilica do rozpatrzenia zgodnie z art. 238 §1 Kpa. 

      Na dzień dzisiejszy brak odpowiedzi od Państwa … o ponownym wyrażeniu zgody na zbycie  
      nieruchomości, wobec czego gmina nie ma możliwości obecnie wykupu przedmiotowej  

      nieruchomości celem wybudowania zbiornika.  
      Po analizie akt sprawy, nie stwierdzono, iż Burmistrz Miasta i Gminy dopuścił się bezczynności.   
      Burmistrz podejmował konieczne czynności celem doprowadzenia do wykupu nieruchomości  

      pod budowę zbiornika retencyjnego. Na obecnym etapie bez zgody Państwa … nie ma    
      możliwości wykupu nieruchomości, a tym samym budowy zbiornika retencyjnego.  

      Pan Kazimierz Grzesiak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podkreślił, że Komisja  
      jednogłośnie przyjęła powyższe stanowisko.  
      Pani Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy poparła stanowisko Komisji Rewizyjnej.  

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  
      rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza, zgodny ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, 

      stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
      Pani Przewodnicząca poddała przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Pilica została  
      podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr  

      XXXV/258/2017. 
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      Ad 8c. 

          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji zmian w budżecie gminy  
      na 2017 rok. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie przedstawiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  
      i Gminy – wg projektu złączonego do niniejszego protokołu. 
      Pan Arkadiusz Wieczorek zapytał na wykup jakich gruntów proponuje się zabezpieczyć środki  

      w wysokości 50.000 zł.  
      Pani Skarbnik wyjaśniła, że powyższa propozycja dotyczy uzupełnienia środków zaplanowanyc h  

      w budżecie na wykup gruntów. 
      Pan Burmistrz zaznaczył, że jeżeli gmina nabywa lub zbywa nieruchomości, to odbywa się  
      to jedynie za zgodą Rady. 

      Innych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie nie zgłoszono. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok została podjęta jednogłośnie  
      – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XXXV/259/2017. 
 

      Ad 8d. 
          W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej    

      Prognozy Finansowej na lata 2017-2026. 
      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedstawiła Pani Magdalena Dynerowicz - Skarbnik 
      Miasta i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej wynikają, ze zmian w budżecie gminy 
      wprowadzonych dzisiejszą uchwałą i uchwałami podjętymi w styczniu i marcu br. oraz w związku 

      ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok.  
      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
      zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  
      Finansowej na lata 2017-2026 pod głosowanie. 
      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXXV/260/2017. 
 

      Ad 8e. 
           Zgodnie z porządkiem obrad sesji, Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy, dotyczącej    
      uchylenia uchwały Nr XXXIV/247/2017 z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów  

      obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów  
      przedszkolnych przy szkołach podstawowych.  

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Barbara Dąbrowa – Dyrektor Zespołu  
      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół.   
      Wyjaśniła, że proponuje się uchylić powyższą uchwałę oraz uchwałę w sprawie określenia  

      kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół  
      podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica, ze względu na uwagi nadzoru  

      prawnego. 
      Poinformowała, że Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego  
      w Katowicach uznał, że jedno z kryteriów określonych w uchwale, a mianowicie kryterium,  

      przyznające punkty za pobyt dziecka w przedszkolu 8 godzin i więcej, nie jest możliwe  
      do zweryfikowania na dzień przeprowadzenia rekrutacji i spowoduje unieważnienie uchwały, 

      w związku z czym proponuje się uchylić uchwałę, a w najbliższym czasie podjąć uchwałę  
      dostosowaną do zaleceń Nadzoru Prawnego. 
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      Pani Dyrektor oznajmiła, że I etap rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych został  

      już zakończony, a 9 maja rozpocznie się II etap.  
      Poinformowała, że Przedszkole w Wierbce i Oddział Przedszkolny w Dzwono-Sierbowicach  

      przyjęły wszystkie dzieci, natomiast w Przedszkolu w Pilicy zabrakło miejsc.  
      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Powiedział miedzy innymi, że zostały podjęte  
      działania w celu utworzenia oddziału przedszkolnego przy szkole w Pilicy.  

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  
      uchylenia uchwały Nr XXXIV/247/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 

      2017 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
      rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych,  
      stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/247/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy  
      z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie  
      postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach  

      podstawowych została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  
      to Uchwała Nr XXXV/261/2017. 

 
      Ad 8f. 
           Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji uchylenia uchwały  

      Nr XXXIV/248/2017 z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów branych 
      pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych  

      prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica. 
      Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół wyjaśniła, że nadzór prawny 
      uznał kryterium przyznające punkty dla dziecka uczęszczającego do oddziału przedszkolnego  

      w danej szkole za wadliwe, ponieważ taki przypadek reguluje ustawa. 
      Poinformowała, że proponuje się na dzisiejszej sesji uchylić powyższą uchwałę, a na kolejnej  

      sesji podjąć uchwałę dostosowaną do wskazań Wydziału Nadzoru Prawnego.   
      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  
      Nr XXXIV/248/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie 

      określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 
      szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica. 

      Nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  
      Nr XXXIV/248/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie 

      określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 
      szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona 
      jest Nr XXXV/262/2017. 
 

      Ad 8g. 
          Pani Przewodnicząca podjęła sprawę poparcia apelu Rady Powiatu w Myszkowie dotyczącego 

      wygospodarowania środków finansowych przez NFZ na funkcjonowanie oddziału kardiologii  
      Polsko-Amerykańskich Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie. 
      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej  

      sprawie. 
      Pan Tomasz Karpała – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury Fizycznej i Sportu 

      wyjaśnił, że NFZ zaprzestał finansowania świadczeń kardiologii interwencyjnej oddziału  
      Polsko-Amerykańskich Klinik Serca w Myszkowie i działalność oddziału została zawieszona.  
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      Zaznaczył, że oddział ten świadczył usługi również dla mieszkańców Powiatu Zawierciańskiego.    

      Podkreślił znaczenie oddziału dla ratowania życia.    
      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie poparcia apelu Rady  

      Powiatu w Myszkowie dotyczącego wygospodarowania środków finansowych przez NFZ  
      na funkcjonowanie oddziału kardiologii Polsko-Amerykańskich Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu  
      Powiatowym w Myszkowie.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie poparcia apelu Rady Powiatu w Myszkowie dotyczącego wygospodarowania  
      środków finansowych przez NFZ na funkcjonowanie oddziału kardiologii Polsko-Amerykańskich 
      Klinik Serca (PAKS) w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie została podjęta jednogłośnie  

      – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXXV/263/2017. 
 

      Ad 9. 
          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi  
      na zgłoszone interpelacje.  

      W sprawie pozyskania dofinansowania wymiany źródła ciepła na piece ekologiczne, Pan  
      Burmistrz wyjaśnił, że zleci rozeznanie możliwości pozyskania dotacji na powyższy cel 

      i jeżeli będzie taka możliwość to podejmie odpowiednie działania.   
      Odnośnie lampy w Pilicy przy ul.Mickiewicza koło spółdzielni „Mlekovita” Pan Burmistrz  
      powiedział, że sprawa została zgłoszona do zakładu energetycznego Tauron i powinna być już  

      załatwiona, ale skoro tak nie jest, to merytoryczny pracownik tut.Urzędu skontaktuje się z Panem  
      Wiceprzewodniczącym Rady, który zgłosił interpelację i pojedzie w teren celem rozeznania 

      sytuacji na miejscu i podjęcia dalszych kroków.  
      W sprawie przewróconej tablicy informacyjnej przy punkcie postojowym tras rowerowych Pan  
      Burmistrz wyjaśnił, że tablica była uszkodzona i została zabrana, podobnie jak inne uszkodzone  

      tablice. 
      Jeżeli chodzi o przystanek komunikacyjny w Pilicy koło stawu Pan Burmistrz powiedział,  

      że zadaszenie i ławka zostaną naprawione.  
      Odnośnie złego stanu drogi do osiedla Wilcze Doły Pan Burmistrz wyjaśnił, że droga zostanie  
      naprawiona w ramach bieżącego utrzymania.  

      W odpowiedzi na interpelację dotyczącą nieracjonalnego i uciążliwego zachowania Pana … 
      Pan Burmistrz przedstawił treść pisma, które Ośrodek Pomocy Społecznej otrzymał  

      od Prokuratora Rejonowego w Zawierciu (kserokopia pisma załączona jest do niniejszego  
      protokołu). Pan Burmistrz wyjaśnił też, że osoby, które obawiają się zachowania tego Pana mogą  
      się zwrócić do policji.  

      W sprawie odwodnienia skrzyżowania drogi wojewódzkiej z powiatową w Dzwono-Sierbowicach  
      Pan Burmistrz wyjaśnił, że ponownie zwróci się w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      Odnośnie rowu w Kleszczowie przy drodze gminnej Pan Burmistrz powiedział, że wyjaśni  
      z pracownikami sprawę głębokości i długości rowu, ale też uważa, że rów powinien łączyć się  
      z rowem melioracyjnym. 

      Jeśli chodzi o brak rowu przy drodze powiatowej w Cisowie, Pan Burmistrz wyjaśnił, że wystąpi  
      do Powiatowego Zarządu Dróg z prośbą o wykonanie odpowiedniego odwodnienia drogi. 

      W sprawie pogłębienia rowu i założenie dren przy boisku sportowym w Wierbce Pan 
      Burmistrz powiedział, że może uda się przy niewielkim nakładzie finansowym udrożnić rów, 
      natomiast na wykonanie sztucznej nawierzchni na drugim boisku sportowym gmina nie posiada   

      możliwości finansowych. 
      Odpowiadając na interpelacje, dotyczące złego stanu dróg powiatowych, Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że wystąpi do Powiatowego Zarządu Dróg o wykonanie napraw zgłoszonych odcinków dróg oraz  
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      o posprzątanie rowów przy drodze Sierbowice – Dzwono-Sierbowice. Nadmienił też o zadaniach     

      realizowanych przez Powiat na terenie naszej gminy. 
      Odnośnie wstawienia lustra przy skrzyżowaniu ul.Krakowskiej z ul.Ogrodową Pan Burmistrz  

      powiedział, że rozezna czy jest już stanowisko w tej sprawie, ewentualnie na jakim etapie  
      załatwiania jest przedmiotowa sprawa.  
      Sprawę naprawy ogrodzenia posesji nr 1 w Pilicy przy ul.Piłsudskiego, uszkodzonego podczas  

      zrywania nawierzchni, drogi Pan Burmistrz zobowiązał się przekazać do załatwienia  
      Powiatowemu Zarządowi Dróg. Ponadto zaproponował, aby właściciel posesji również zwrócił się  

      w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg.  
      W sprawie wycinania starych drzew Pan Burmistrz powiedział, że widzi taką potrzebę. Nadmienił,  
      że drzewo przewrócone przez wiatr obok boiska sportowego zostało uprzątnięte, a powstałe  

      szkody naprawione. 
      Jeżeli chodzi o wstawienie stojaków na rowery w rynku w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że dogodnym miejscem byłby fragment płyty rynku za szaletami, ale do wykonania zadnia będzie  
      można przystąpić dopiero po otrzymaniu zgody Śląskiego Wojewódzkiego Konserwatora  
      Zabytków.  

      Odnośnie dróg na terenie poscaleniowym w Sławniowie Pan Burmistrz poinformował, że odbył się  
      przegląd gwarancyjny, ale gwarancja nie obejmuje wszystkich szkód. 

      Powiedział, że ponieważ namuł nagromadzony na odcinku drogi przy ul. Długiej nie został jeszcze  
      zebrany, ponowi interwencję w tej sprawie.  
 

      Ad 10. 
           W punkcie wolne wnioski zabrał głos Pan Burmistrz. Zaprosił zebranych na obchody  

      II Gminnego Dnia Strażaka, organizowane przez gminę i Zarząd Oddziału M-G ZOSP RP w Pilicy  
      oraz na piknik historyczny na zamku w Smoleniu, którego organizatorem jest zarządca obiektu  
      – tj. Fundacja Centrum Dziedzictwa Przyrodniczego i Kulturowego w Podlesiach. 

      Innych spraw nie podjęto. 
 

      Ad 11. 
           W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  
      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.1645.  
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